
ZÁPISNICA č. 3 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Senci konanej dňa 21.marca 2023 o 16,30 hod v priestoroch 

útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, 903 01 Senec 

Prezencia: - Tomáš Mókoš, Tomáš Medveď, Gabriela Szabová, Martina Petrušková, Jaroslav Homola, 

Ľudovít Szabo, pozvaní: Boris Tušer  

Neprítomní – ospravedlnení: Juraj Chríbik, Ivana Hofericová, viceprimátor Juraj Gubáni, 

Ukončenie: 18,30 

 

Program :  

1. Privítanie a informácie predsedu komisie  

2. Urbanistická štúdia Slnečné jazerá – prerokovanie  

3. Rôzne 

4. Záver  

 

1. Dňa 21. marca 2023 o 16,30 hod. v priestoroch útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, Senec 

zasadala Komisia športu pri MsZ v Senci. Prítomných privítal predseda Komisie športu pri MsZ v Senci 

PhDr. Tomáš Mókoš a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia.  Hlavným bodom programu 

je prerokovanie – návrhu zadania územnoplánovacieho podkladu Urbanistická štúdia Slnečné jazerá 

(materiál bol zaslaný mailom členom komisie na preštudovanie dňa 22.2.2023). Materiál do komisie 

bol predložený útvarom stratégie a rozvoja. Predseda komisie Tomáš Mókoš zároveň privítal  

vedúceho útvaru stratégie a rozvoja pána Borisa Tušera, ktorý materiál predkladal a odovzdal mu 

slovo. 

 

2. Urbanistická štúdia Slnečné jazerá   –  Predkladateľ materiálu vedúci útvaru stratégie a rozvoja mesta 

Ing. Boris Tušer  informoval, že ide o návrh zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická 

štúdia Slnečné jazerá“ v termíne do 30.3.2023. Materiál bol zadaný na prerokovanie okrem Komisie 

športu aj v Komisií  cestovného ruchu, dopravy a parkovania, Komisii výstavby a územného plánovania 

a Komisii životného prostredia a verejného poriadku. Pán Tušer predstavil návrh zadania „UŠ Slnečné 

jazerá Senec“: 

UŠ má riešiť existujúce územie „Slnečné jazerá“ určené územným plánom mesta na funkčné využitie 

„šport, rekreácia“ ako aj priľahlé rozvojové plochy, ktoré budú pri aktualizácii územnoplánovacej 

dokumentácie premietnuté do ÚPN mesta Senec. 

Hlavným cieľom rozvoja územia časti Slnečných jazier je územnotechnické zlepšenie prostredia 

a dobudovanie občianskej vybavenosti, športových plôch a rekreačných zón.  Zároveň je cieľom UŠ 

územnotechnickými opatreniami zvýšiť úroveň poskytovaných služieb návštevníkom športovo-

rekreačného areálu, ako aj zlepšiť technickú infraštruktúru, vrátane dopravného napojenia areálu na 

verejné komunikácie. Ide o: 

- zmapovanie celého priestoru a súčasného stavu na Slnečných jazerách – pozemky, plochy, 

doprava, parkovanie,  využiteľnosť priestorov stanovy, karavanový camp a pod. 

- podklad pre územný plán mesta Senec, UŠ Slnečných jazier bude doplnená k územnému plánu 

a bude jeho súčasťou 

 

Pripomienky: 

Medveď – je v UŠ zapracovaný aj športový areál so športovou halou? V minulosti boli už v rozpočte 

vyčlenené finančné prostriedky na štúdiu ŠH, teda či sa so ŠH počíta. 

Tušer – áno,  sú tam zapracované požiadavky na športový areál a ŠH v priestoroch za 5.jazerom. 

Sú to požiadavky mesta a v rámci projektu je aj športové využitie a štúdia športovej haly, 

ktoré  budú robiť projektanti, ktorí budú riešiť ucelenú štúdiu a koncepciu Slnečných jazier, teda 

vrátane ŠH. 



Szabo – mal dopyt na Boldog – trojuholník územná športová plocha -  využite šport a rekreácia;   

Tušer – uviedol, že sú v kontakte a v jednaní s obcou Boldog, ktorá aktuálne tiež rieši 

územný plán obce. Pri tejto športovej ploche sa obe strany zhodujú na vzájomnej 

spolupráci, kde územie Boldog – športová plocha  bude nadväzovať na územie Senec – 

športová plocha. Obe samosprávy sú naklonené k vzájomnej spolupráci, vrátane dohôd 

pri zámenách pozemkov. 

Szabo – turnikety a vstupy  na jazerá; 

Tušer – aj tento problém je v riešení v celkovom pohľade na dopravu, záchytné 

parkoviská, vjazd MV do areálu jazier, cyklisti a cyklotrasy, chodci;  

Tušer – z oblasti, ktoré bude UŠ riešiť je ochrana prírody a životné prostredie - čistenie jazier – 

odsávaním a využitie odpadu, rozšírenie ostrovu a tiež jeho využitie, rozšírenie západnej pláže; 

Homola – sa spýtal na riešenie železničného priecestia aj v súvislosti s upchávaním vstupov 

z južnej strany jazier. 

 Tušer -  riešenie železničného priecestia je problematické z viacerých dôvodov 

a v podstate sa môže meniť zo dňa na deň. Riešenie  v kompetencií železníc, s ktorými je 

mesto v kontakte a situácia s priecestím sa môže rýchlo zmeniť, resp. naopak nezmení sa 

dlhodobo. Plánuje sa severovýchodný obchvat, ktorý by výrazným spôsobom odbremenil 

dopravu v Senci vrátane železničného priecestia. 

Petrušková:  pri Holiday village prebiehajú stavebné, resp. zemné práce, 

Tušer – áno, buduje sa tam záchytné parkovisko už aj na najbližšiu letnú turistickú sezónu.   

 

Predseda komisie Tomáš Mókoš uzatvoril diskusiu o pripomienkach k návrhu zadania UŠ Slnečné 

jazerá a prečítal návrh uznesenia: 

 

Návrh uznesenia č. 08/2023 

Komisia športu prerokovala materiál - návrh zadania územnoplánovacieho podkladu Urbanistická 

štúdia Slnečné jazerá  a navrhuje MsR a MsZ v Senci materiál prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie:  

za: 6 

proti : 0 

zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie poďakoval pánovi Tušerovi za účasť, výklad ako aj odpovede na pripomienky 

členov komisie. 

 

3. Rôzne  

• Predseda komisie pán Tomáš Mókoš otvoril oblasť tvorby  účelového fondu na podporu 

športu. Uviedol, že v rozpočte sú vyčlenené finančné prostriedky vo výške 70 000,00 EUR 

a mali by ísť na podporu klubov kolektívnych športov pôsobiacich v Senci. Úlohou komisie je 

pripraviť materiál, ktorý by obsahoval: 

o  cieľ a obsah účelového fondu; 

o  komu by bol určený; 

o  na aký účel by sa mohli finančné prostriedky použiť; 

o  ako budú finančné prostriedky zúčtované;  

o  ako bude účelový fond kontrolovaný – využitie, účelovosť, vyúčtovanie a pod. 

Predseda komisie požiadal členov na zaslanie návrhov, tak, aby sa návrhy vedeli 

skompletizovať, spracovať a materiál sa dal schváliť v júnovom MsZ. 



Homola: navrhol osloviť kluby, ktorých sa to týka (kolektívne športy) aby dali myšlienky na aký 

účel by mal byť účelový fond vytvorený -  náborová, marketingová oblasť, materiálne 

zabezpečenie, reprezentácia mesta a pod. 

Szabová: súhlasila s návrhom pána Homolu a tiež by bolo vhodné doplniť, aké by boli pravidlá 

prideľovania finančných príspevkov, pre koho bude fond určený, na aký účel by boli finančné 

prostriedky použité. 

Szabo: podnet na zriadenie účelového fondu na podporu športu podával z vlastnej iniciatívy 

a oslovil kluby zaoberajúce sa kolektívnym športom. Dôležité je, aby sa zakomponovalo do 

tvorby účelového fondu z akých finančných príjmov sa bude tvoriť, aby to bola stála podpora 

športu, napr. na reprezentáciu mesta Senec. Rozdelenie finančných prostriedkov podľa už 

vymysleného vzorca -  % koľko je športovcov je v uznanom športe, toľko financií klub dostane; 

Dôležitá vec – ide o kluby, ktoré majú vybudovanú vlastnú štruktúru, lebo existujú kluby, ktoré 

vlastnú štruktúru nemajú.   

Homola: dôležité je to pripraviť kvalitatívne, aby neboli  diskriminované iné kluby; 

Mókoš: existuje doktoranská práca, z ktorej možno využiť vzorce na rozdeľovanie finančných 

prostriedkov  - financovanie uznaného športu. 

 

• Petrušková:  informovala, že ju oslovili rodičia  - talentovanej hráčky šachu Emma Walter – 

informovala o jej úspechoch a tiež, že by potrebovala finančnú pomoc vzhľadom k tomu, že 

sa aktuálne pripravuje na Majstrovstva Európy. Je členka klubu šachových nádeji Bratislava 

a tiež reprezentuje senecký šachový klub. 

 Mókoš – vzhľadom k tomu, že už sú uzavreté výzvy pre rok 2023, je možné požiadať pána 

primátora, ktorý má kompetenciu prideliť dotáciu z rozpočtu mesta a to maximálne do výšky 

800,00 EUR.  

 

• Petrušková – sa spýtala na nového člena Komisie športu; 

Mókoš – návrh na nového člena komisie športu má v kompetencií klub nezaradených – pán 

Bittner 

 

• Tajomníčka Komisie športu  informovala o pripravovaných akciách:  

- Senecká latka 13.4.2023 

- Deň Zeme 19.4.2023 

- Celoslovenská kampaň Do práce na bicykli – registrácia bude spustená od 1.4.2023 

 

4. Záver  

Predseda komisie športu Tomáš Mókoš poďakoval zúčastneným členom za aktívnu účasť, 

poprosil o zaslanie dokladov k tvorbe účelového fondu a zasadnutie Komisie športu ukončil. 

Prílohy:  

Návrh zadania územnoplánovacieho podkladu „Urbanistická štúdia rekreačnej zóny Slnečné jazerá – 

Sever“ 

 

PhDr. Tomáš Mókoš, v.r. 

Predseda Komisie športu pri MsZ v Senci  

Zapísala: 

 Ing. Gabriela Rebrošová – tajomník  

V Senci, dňa 22.3.2023 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


